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Z A P I S N I K 
 

6. redne seje odbora za prostorsko planiranje in varstvo okolja, ki je bila v torek, 27. maja 2025, z 
začetkom ob 19.00  uri, v mali sejni sobi Sokolskega doma, Poljanska 87, Gorenja vas. 
 
Prisotni člani odbora: Ciril Alič, Janez Hrovat, Ladislav Klemenčič, Dušan Pintar in Stjepan Benković; 
Opravičeno odsotni člani odbora:/ 
Ostali odsotni člani odbora: Damjan Košir in Martina Košir; 
Ostali prisotni: Kristina Knific; 
Opravičeno odsotni ostali vabljeni: Milan Čadež in Elizabeta Rakovec; 
 
 
C. Alič predlaga v potrditev naslednji dnevni red: 
Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 5. seje   
2. Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske javne službe oskrba s 

pitno vodo 2025 za območje Občine Gorenja vas-Poljane in Sklep 
3. Razno 

Člani odbora (soglasno) potrdijo predlagani dnevni red. 
 
K 1. točki 
C. Alič povpraša člane odbora, če imajo kakšno pripombo na zapisnik 5. seje.   
Člani odbora soglasno potrdijo gradivu priloženi zapisnik 5. seje. 
 
K 2. točki 
K Knific na kratko predstavi vsebino elaborata. Predračunska cena vodarine 2025 znaša 0,7159 EUR/m3 in 
je enaka potrjeni ceni iz leta 2024, kar pomeni, da cena vodarine za uporabnike ostaja enaka. 
Predračunska cena omrežnine za vodomer DN20, z upoštevanjem priklopa novih stavb (vodovodni sistem 
Sovodenj, novogradnje in obstoječi objekti), znaša 7,9868 EUR/mesec in je za 1,7462 EUR višja od zadnje 
potrjene cene (6,2406 EUR/mesec). Povišanje cene je neobhodno potrebno predvsem zaradi vključitve 
zaradi vključitve novozgrajenih odcepov vodovodnih sistemov v javno oskrbo (povezovalni cevovod 
Todraž - Lučine, izboljšave vodovodnega sistem Lučine, Zarobar - Hlavče Njive) ter poračuna za nazaj  (nove 
cene so stopile veljavo v aprilu 2024).  
Za ohranitev enake cene vodarine bi bila potrebna subvencija v višini 21,864 %. 
Proračun za leto 2025 bi bil s tem obremenjen za cca 23.700 evrov. 
Člani odbora menijo, da je smiselno, da se cena za gospodinjstva ohrani enaka. 
 
C. Alič da na glasovanje naslednji Sklep 6.1: 
»Odbor za PPVO predlaga občinskemu svetu obravnavo in potrditev  Elaborat o oblikovanju cen 
izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske javne službe oskrba s pitno vodo 2025 za območje 
Občine Gorenja vas-Poljane in Sklepa, ki vključuje 21,864 % subvencijo omrežnin za gospodinjstva.« 



 
Prisotni člani  odbora z dvigom rok soglasno potrdijo ta sklep. 
 
K 3. točki 
S. Benkovič zanima, kako poteka oskrba s pitno vodo iz vodovoda Zarobar-Hlavče Njive in če so dela na 
vodovodu Lučine že zaključena. K. Knific pojasni, da Zarobar-Hlavče Njive polni vodohran Gorenja vas, ki 
oskrbuje z vodo Gorenja vas  in vasi do Todraža. Vodovod Lučine je šel v javno rabo za oskrbo s pitno vodo 
že lani. Za podrobnosti se lahko člani odbora oglasijo pri sodelavki Tini Pitnar Tratnik.  
 
Odbor je zaključil sejo ob 19:30. 
 
 
Zapisala: 
dr. Kristina Knific, višja svetovalka 
 

  
 
 
 

Ciril Alič 
predsednik odbora za prostorsko 

planiranje in varstvo okolja 



 


